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SKRIFTLIG FRÅGA E-6948/08
från Glenys Kinnock (PSE) och Eluned Morgan (PSE)
till kommissionen

Angående: Förhållanden vid barnhem i Rumänien, Bulgarien och Turkiet

Skulle kommissionen vilja kommentera de bekymmer som framförts till oss av ett antal av våra väljare 
beträffande förhållandena vid barnhem i Rumänien, Bulgarien och Turkiet? En dokumentärrapport av 
hertiginnan av York som nyligen sändes i ITV lyfte fram den påstådda dåliga behandlingen av 
övergivna barn vid barnhem i Rumänien och Turkiet, samtidigt som ett antal artiklar om situationen i 
Bulgarien också nyligen har publicerats i brittiska tidningar.

I sitt svar på den skriftliga frågan P-4115/06 från Europaparlamentsledamoten Glenys Kinnock 2006, 
där oron över situationen vid rumänska barnhem togs upp, hänvisade kommissionen till sin 
övervakningsrapport om Rumäniens framsteg mot EU-medlemskap och uppgav att man hade funnit 
att levnadsförhållandena vid barninstitutionerna hade förbättrats avsevärt och allmänt sett höll en god 
standard. Kommissionen hänvisade också till den rumänska regeringens nationella handlingsplan för 
stöd åt mödrar som riskerade att behöva överge sina barn.

Eftersom det nu har gått två år sedan EU-medlemskapet trädde i kraft ber jag kommissionen att 
klargöra om den anser att Rumänien och Bulgarien i tillräcklig grad har förbättrat förhållandena vid 
sina barnhem i linje med de krav som ställdes före medlemskapet. 

Jag ber också kommissionen att kommentera förhållandena vid Turkiets barnhem och lämna 
upplysningar om vad som görs för att förbättra dessa förhållanden i ljuset av Turkiets pågående 
förhandlingar om medlemskap i EU.


